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Ordruplund Grundejerforening generalforsamling 2024 

Lørdag den 11. maj kl. 10-12 

Cafeen i Ordrup, Ordrupvej 51, Fårevejle 

Referent Pia Knudsen 

 

Tilstede, repræsenteret ved nedenstående matrikler:    

Vinkelbakken nr. 1, 2, 3, 4, 8, 12, 14, 17 og 18 

Solbakken nr. 6 og 9 

Fasanbakken nr. 2, 3 

Fyrrebakken nr. 9 

Kornbakken nr. 2, 4, 6 og 7 

Lærkebakken nr. 14, 15, 16, 17 og 18 

Kløverbakken nr. 7, 8 og 10 

Mosebakken nr. 2, 4, 6, 7, 13 

 

Dagsorden 

1) Valg af dirigent. 
Bestyrelsen foreslår Mette (Vi8), valgt med bifald. 
GF lovligt indkaldt, 33 stemmeberettigede grundejere, Tina stiller op til formand, Per vil gerne 
vælges til bestyrelsen, tilføjelse til udsendte dagsorden pkt. 5c valg af suppleant (Jan stiller op igen 
og ny suppleant skal vælges for Per).  
 
 

2) Fremlæggelse af formandens beretning (vedlagt separat nedenfor) 
Spørgsmål til beretningen. Ingen. 
Tina takker Hans og overdrager vingave. 
 

formand. Ambitiøs, skarp og god til debat, uformelle sammenkomster. Hans vil blive savnet i 
bestyrelsen. 
 
 
 

3) Fremlæggelse af regnskab og budget v. Lone 
(opstillet på anden måde mhp. overblik ifht. budget. 
Indkomst jf. forventning 
96.214,02kr. 
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Udgifter: 
Jf. udsendte 
Vejene har krævet mere jf. formandens beretning. 
89.134,74 kr. /overskud på 7079,28 kr. 
 
Balance  
Jf. udsendte 
Aktive 181.316,47 kr. 
Passiver : 
Overført overskud 7079,28kr 
175.516,47 kr. 
Hensat til jubilæumsfest 5000kr (jf. sidste års beslutning på GF) 
Spørgsmål til regnskab: Ingen 
 
Spørgsmål til budget (indeværende år) jf. udsendte.  
Kommende år vil budgettet der fremlægges være til indeværende og kommende år. 
Uændret kontingent. 
Håb om fortsat renteindtægt. 
(Underskud budget 2024/2025 overført 14.800 / tages af foreningens egenkapital), hvis udgiften til 
vedligeholdelse af veje fortsat øges, kan det blive nødvendigt at øge kontingentudgiften. 
 
Spørgsmål:  
Vinkelbakken (Gerly): Er der sat penge af til Kløverbakken (dræn)/svar Kløverbakken viser aktuelt 
ingen udfordringer ifht. dræn. 
Mosebakken 7: kontorudgifter? / svar indkøb af printer 
 

4) Valg af formand 
a) På valg er Hans Bøgesvang Riis (LÆ15)  genopstiller ikke 

Tina valgt med bifald. 

god respekt for hinanden. 
Videre knytter Tina lidt ord omkring den øvrige bestyrelse: 
 
Tina præsenterer sig selv, administrerende direktør i Metromome, Kornbakken 7, lokket til 

 
Glæder sig til formandshvervet og det bliver spændende. 

5) Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

a. På valg til bestyrelsen er Tina Christensen (KO7)  jf. ovenstående 

b. På valg til bestyrelsen er Pia Knudsen (SO9)  genopstiller / genvalgt. 

c. På valg er Per (FA2) ønsker at tiltræde bestyrelsen / valgt til bestyrelsen 

    Jf. pkt. c./ Jan er på valg ønsker at genopstille /genvalgt som 1. suppleant. 

   Dorthe Holse, Kornbakken 4 er valgt som ny (2.) suppleant. 

6) Valg af revisor og revisorsuppleant. 

a. Revisor: Ole Martin Jeppesen (VI7)  genopstiller / genvalgt 
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b. Revisorsuppleant: Mette Wrønding (Vi8)  genopstiller / genvalgt 

7) Indkomne forslag: INGEN 

8) Vedtagelse af kontingent  bestyrelsen foreslår uændret kontingent (800 kr). Orientering om 3 
betalingsmuligheder: MobilePay, QR-kode eller bankoverførsel. Lone sender opkrævninger ud. 

9) Eventuelt 

Lone orienterer om info fra VOKS, afholdelse af vandretur m. skovridder d. 25. maj. Kl. 13 -15:30, samt 
opfordring om at man som privatperson melder sig ind i VOKS, da de arrangerer en del spændende ting i 
området. 

 

Mosebakken 13 ny grundejer præsenter sig og udtrykker positiv forventning til at være del af fællesskabet. 

Fasanbakken 9: Forslag om loppemarked formiddag inden sommerfesten, orientering v. flyers m. info + 
afholdelse på Kornbakken.  

 

Fasanbakken 2 v. Per orienterer om hjertestarter kursus dagen efter GF kl. 14 v. hjerteforeningen. Få 
tilmeldte, hvis fortsat interesse da mulighed for at arrangere ny dag. Ledige pladser i morgen. 

Solbakken 6: undersøge mulighed for gadespejl ved udkørsel til Ordrupvej og udkørsel fra Lærkebakken / 
Knud vil undersøge det v. kommunen ellers evt. priser på dette. 

Vinkelbakken 3 påpeger at hæk på Vinkelbakken 2 er blevet for høj + for bred. 

 

Is tur i morgen søndag kl. 11, mødested hjørnet af Lærkebakken og Fasanbakken. 

 

 

TAK til alle de fremmødte grundejere. Vi ses til sommerfesten lørdag d. 17. august 2024. 

 

 

 


